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ACTA DE REUNIÓ DE LA TAULA DE PLANIFICACIÓ DE L’OFERTA EDUCATIVA 

DEL DISTRICTE DE SANTS-MONTJUÏC AMB EL CONSORCI D’EDUCACIÓ DE 

BARCELONA 

Identificació de la reunió 

Número de sessió:  1 

Data: dilluns, 28 de novembre de 2022 

Horari: de 17 a 18.20 h 

Lloc: Salta 4A del Consorci d’Educació de Barcelona 

 

Hi assisteixen: 

 Eulàlia Esclapés i Turró, directora d’Educació i Territori, per delegació de la gerenta 

del Consorci d’Educació de Barcelona  

 Rubén Castillo Jaén, responsable de planificació dels estudis obligatoris del Consorci 

d’Educació de Barcelona  

 Neus Tormo Bernad, tècnica de gestió territorial de Sants-Montjuïc de la Direcció 

d’Educació i Territori, 

 Mª Teresa Galobardes Vosseler, inspector/a àrea geogràfica de Sants-Montjuïc 

 Carolina López Garcia, consellera educació del districte de Sants-Montjuïc  

 Ariadna Ros Mas, directora de serveis a les Persones i Territori de Sants-Montjuïc 

 Anna Mir Acebrón, tècnica municipal d’educació del districte de Sants-Montjuïc 

 

 

Ordre del dia: 

1. Constitució de la Taula de planificació del districte de Sants-Montjuïc. 

2. Preinscripció curs 2022-2023. 

3. Matrícula curs 2022-2023. 

4. Línies de treball oferta curs 2023-2024. 

5. Altres consideracions i torn obert de paraules  

 
Una vegada constituïda la Taula i comentades les dades de preinscripció del curs 2022-
2023 i la matrícula actual del curs, s’acorda 
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Acords: 
Proposta capacitat a I3 curs 2023-2024 

Oferta inicial per a I3: 

- Z04 ràtio a 20  per grup 
- Z05 ràtio a 20 per grup 
- Z06 ràtio a 22 per grup més preveiem la necessitat 1 grup addicional ( Escola Francesc 

Macià) 
 

Proposta capacitats 1r d’ESO curs 2023-2024 

Oferta inicial per a 1r de l’ESO:  
 
- S0301: ràtio a 27 
- S0302: ràtio a 27 
- S0303: ràtio a 27 

 

Informacions vàries: 

Per a la previsió de grup addicional s’haurà de preveure els grups en creixement, l’opinió 

del claustre docent i si hi ha grups d’alumnes d’escoles bressol que volguessin estar junts 

en centres del Districte i acomplissin els requisits. 

Al mateix temps, s’està treballant des de la Gerència del Consorci d’Educació  amb la 

comunitat sorda de l’Escola Tres Pins per l’extensió del mètode bilingüe a l’ESO. 

 

La presidència de la reunió aixeca la sessió, de la qual, com a secretari/ària, estenc 

aquesta acta. 

 

 

 

 

El/la secretari/ària          Vist i plau, la presidenta 

(signatura)             (signatura) 

Neus Tormo                                                     Eulàlia Esclapés i Turró 

 


